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„Je zajímavé, že jsem dnes byla na Stavebním fóru, kde byli lidé z různých sfér realitních a stavebních
oborů a žádné takové výtky nezaznívaly," reagovala pražská primátorka Adriana Krnáčová na poslední
vyjádření České komory autorizovaných inženýrů a techniků činných ve výstavbě (ČKAIT) – představitelé
této instituce PSP opakovaně kritizují a odmítají. Podle nich jsou PSP ve vztahu ke stavebnímu zákonu
zmatečné a zavádí mnohdy nesmyslná pravidla, která neodpovídají mimo jiné požadavkům na bezpečnost
bydlení, výstavbu v Praze prodlouží a vyhovují jen developerům, což je názor i M. Stropnického, někdejšího
náměstka primátorky Prahy pro výstavbu. „Já jsem mluvila s architekty, developery, ale i ostatními
zástupci realitních a stavebních oborů a rekce na PSP jsou velice pozitivní," kontrovala primátorka.
Stavební předpisy pro Prahu po mnoha peripetiích vejdou v účinnost 1. srpna.
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